
 

 

Ny information om 

installation av brandlarm 
 

 

 

 

 

Som det tidigare har meddelats har styrelsen efter beslut på årsstämman planerat att installera 

automatiskt brandlarm från Verisure i alla lägenheter i föreningen. 

 

Som det också tidigare har framgått har det inkommit frågor till styrelsen angående denna 

brandlarmsinstallation. 

 

Det har nu visat sig att många medlemmar inte bara haft frågor kring det aktuella erbjudandet 

om brandlarm från Verisure, utan har framfört synpunkter kring att de inte uppfattat 

årsmötesbeslutet på samma sätt som styrelsen gjorde när frågan ställdes. 

 

Det är viktigt att vi inom föreningen fattar välgrundade beslut och framför allt att dessa beslut 

har en fast förankring bland medlemmarna. Eftersom vi på grund av vad som sades ovan inte 

längre tycker att så är fallet i just denna fråga har vi beslutat att för närvarande inte genomföra 

den planerade installationen av brandlarm. 

 

Detta betyder inte att vi slutar att arbeta och planera för en förbättring av fastighetens 

brandskydd. Detta är fortfarande en viktig fråga för alla som bor i Närbilden. 

 

För att på nytt ge alla medlemmar chansen att träffas och diskutera det fortsatta arbetet med 

brandlarm och andra åtgärder för förbättrat brandskydd kommer vi inom kort att kalla till ett 

medlemsmöte där dessa frågor kommer att diskuteras. 

 

 

Tack för ert tålamod i denna fråga 

Vi hoppas att vi på detta sätt skall kunna komma till ett gemensamt och bra beslut, utan några 

missförstånd om vad som är medlemmarnas vilja. Som alltid är ni välkomna att vända er till 

styrelsen med frågor eller synpunkter. Via mail: styrelsen@narbilden.se, eller skriftligen 

genom vicevärden, Marie, som vidarebefordrar ditt meddelande till styrelsen. 

 

Med vänliga hälsningar, 

 

Styrelsen 
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